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Zápis ze zasedání Akademického senátu Farmaceutické fakulty 

Masarykovy univerzity 

Středa, 14. září 2022 ve 14:00, hybridní formou, prezenčně v zasedací místnosti 038 

v budově 44 a online v prostředí MS Teams. 

Přítomni: 

Komora akademických pracovníků: 

PharmDr. Jan Elbl, Ph.D. online 

doc. PharmDr. Oldřich Farsa, Ph.D. 

doc. PharmDr. Jan Gajdziok, Ph.D. online 

PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. 

MUDr. Marta Chalupová, Ph.D. 

doc. PharmDr. Renata Kubínová, Ph.D. online 

doc. PharmDr. Kateřina Kubová, Ph.D. 

Mgr. Petr Mokrý, Ph.D. 

doc. PharmDr. Ing. Radka Opatřilová, Ph.D., MBA 

online 

MUDr. Tomáš Parák, Ph.D. (do bodu 5) 

PharmDr. Jakub Vysloužil, Ph.D. 

 

Studentská komora: 

PharmDr. Tomáš Bílik online 

Mgr. David Švestka 

Viktorie Sekaninová online 

Veronika Slezáková (do bodu 5) 

Omluveni: 

doc. Mgr. Jan Muselík, Ph.D. 

Jana Melicharová 

 

Nepřítomni: 

Mgr. Adéla Lamaczová  

PharmDr. Karel Vašut, Ph.D. 

Jaroslava Jamrichová 

Van Anh Nguyenová 

Hosté: 

prof. PharmDr. Mgr. David Vetchý, Ph.D. 

děkan 

PharmDr. Tünde Ambrus, Ph.D. 

proděkanka 

PharmDr. Jakub Treml, Ph.D. 

proděkan 

Ing. Martina Ježková 

tajemnice 

doc. PharmDr. Ruta Masteiková, CSc. 

garantka studijního programu 

Kosmetické přípravky 
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Řádné zasedání Akademického senátu Farmaceutické fakulty Masarykovy univerzity (dále 

jen „AS FaF MU“) bylo svoláno v souladu s Jednacím řádem dne 7. září 2022 s následujícím 

programem: 

 
 Program zasedání:  

  
1. Zahájení zasedání  

2. Schválení programu  

3. Volba zapisovatele 

4. Informace děkana  

5. Projednání a schválení podmínek přijímacího řízení MSP 

6. Projednání a schválení finálního návrhu vzniku bakalářského studijního programu 
Kosmetické prostředky 

7. Udělení souhlasu se jmenováním člena Disciplinární komise z řad studentů 

8. Různé 

9. Návrh a schválení usnesení 

10. Ukončení zasedání 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Hlasování proběhlo zvednutím ruky prezenčně / v MS Teams 
Výsledek hlasování je v zápise vždy uveden v pořadí Pro – Proti – Zdržel se 
V případě hlasování o osobách Hlasoval pro – Nehlasoval pro 
 

 



3/8  

Průběh jednání 
 
1. Zahájení zasedání  

Předseda AS FaF MU PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. přivítal přítomné a zahájil řádné 

zasedání Akademického senátu Farmaceutické fakulty Masarykovy univerzity. Konstatoval, že 

senát je usnášeníschopný. 

 

2. Schválení programu jednání  

Dr. Goněc představil program. Otevřel diskusi. Nikdo se nepřihlásil.  

Program byl schválen v předloženém znění. 

Hlasování: 15– pro, 0 – proti, 0 – se zdrželi 

 

3. Volba zapisovatele 

Předseda AS FaF PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. navrhl jako zapisovatele sám sebe. Z pléna 

jiný návrh na zapisovatele nepadl. Zapisovatel byl schválen.  

Hlasování: 13 – pro, 0 – proti, 1 – se zdržel 

 

4. Informace děkana 

Děkan informoval senát o dění na fakultě od posledního zasedání: 

• Byla získána HR Award, která je důležitá pro celou řadu procesů včetně 

transparentních výběrových řízení a podávání mezinárodních evropských grantů. Na 

pozici HR Award manažerky nově nastoupila paní Mgr. Helena Macková. 

• Byl získán prestižní grant ERA Chair, což je unikátní úspěch i v rámci univerzity. 

• Budou podávány projekty OP Jan Ámos Komenský (OP JAK) společně s Karlovou 

Univerzitou a Přírodovědeckou fakultou. Účastnit se budou moci vědci s vysokým H-

indexem (více než 24). Projekt bude zaměřen na personalizovanou medicínu a bude 

mít několik podsekcí. Za naši fakultu by měli vést podsekci prof. Šmejkal a náš ERA 

Chair. Z dalších vědců se počítá s doc. Kollárem za farmakologii. Ostatní pracovníci 

by se zapojovali ad hoc podle zaměření projektu. Pokud by byly projekty získány, opět 

to přispěje k finanční stabilitě fakulty.  

• Příprava studijního programu Kosmetické prostředky byla dotažena do finále. 

• Byla zavedena možnost studovat jednotlivé předměty v rámci celoživotního 

vzdělávání. 

• Proběhlo hodnocení kvality Vědy, výzkumu a DSP odborným panelem složeným ze 

zahraničních odborníků z Miami, Liverpoolu, Pécse a Budapešti. Završeno bylo in site 
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návštěvou na fakultě. Hodnocení a doporučení bychom měli obdržet v dohledné době. 

Celý proces má ještě jeden efekt – navázání velmi důležitých spoluprací s excelentními 

pracovišti. 

• Ceny energií dosahují obrovských částek. Ke zvládnutí je potřeba kromě celostátních 

a celouniverzitních opatření přijmout i místní opatření na šetření s energiemi. Bude 

vydán pokyn s konkrétními opatřeními – např. snížení teploty vytápění. Dopad se bude 

vyhodnocovat, případné korekce opatření jsou možné. Dalším opatřením bude 

přechod ohřevu teplé vody na budově 44 z plynu na elektřinu. Očekává se dokument 

z rektorátu o šetření se všemi energiemi. 

Předsedající otevřel diskusi: 

senátorka Slezáková vznesla dotaz na funkci klimatizace ve velké posluchárně. Pan děkan 

slíbil řešení, poukázal však na zastaralost a obtížnou regulovatelnost technologií 

v budovách 44 a 18. 

Mgr. Švestka vznesl dotaz, zda budou výsledky evaluace vědy a DSP k dispozici 

akademické obci. Pan děkan přislíbil zveřejnění závěrů. 

 

 

5. Projednání a schválení podmínek přijímacího řízení MSP 

Předseda navrhl projednat a schválit podmínky anglického a českého studijního programu 

společně v jednom bodě. Mgr. Švestka navrhl oddělit hlasování pro každý studijní program 

zvlášť z důvodu odlišných podmínek. Předseda procedurální námitce vyhověl. Proděkanka 

PharmDr. Tünde Ambrus, Ph.D. představila předložené podmínky.  

U českého programu došlo oproti minulému roku k minimálním změnám – navýšení poplatku 

za přihlášku o inflaci, možnost zisku bodů za předměty absolvované v rámci celoživotního 

vzdělávání. Paní proděkanka a pan děkan zde upřesnili tyto programy – jedná se o možnost 

zejména pro studenty, kteří vypadli z řádného studia – některé předměty budou moci 

vystudovat za poplatek (cena podle kreditové hodnoty předmětu), tyto předměty si pak nechat 

uznat v dalším studiu a zároveň získat bonifikaci u přijímacího řízení. Kapacita bude nabízena 

pouze v rozsahu volných míst ve studijních skupinách řádného studia. Předpokládá se zájem 

v řádu jednotlivců. Dr. Parák se dotázal na celkovou cenu – 1500 Kč za kredit. Cílem je snížit 

studijní neúspěšnost ve vyšších ročnících. Přihlášku do předmětů vyšších ročníků bude 

potřeba souhlas garanta předmětu. Dále paní proděkanka navázala na představení novinek 

v rámci podmínek přijímacího řízení – Nově byl přeformulován bod týkající se počtu přijatých 

studentů – zohlednil se požadavek MU nepřijímat 30% nejhorších uchazečů. 

U studijního programu v anglickém jazyce došlo k prodloužení termínů ve snaze o usnadnění 

splnění vízové povinnosti u studentů mimo EU. Předsedající otevřel diskusi. Pan děkan uvedl, 
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že za nízký počet přijatých studentů může často vízová politika ČR, kdy vyřízení víz trvá i více 

jak rok. Snaha o řešení na nejvyšší úrovni ze strany všech univerzit se ale zatím míjí účinkem. 

Doc. Farsa poukázal též na neprofesionalitu cizinecké policie. Paní proděkanka upřesnila 

počty studentů, kteří aktuálně studují první ročník – anglický SP 11, český SP 161.  

Předsedající přistoupil k hlasování. 

Podmínky byly schváleny v předloženém znění. 

Hlasování:  

MSP Farmacie: 13 – pro, 0 – proti, 0 – se zdrželi 

MSP Pharmacy: 13 – pro, 0 – proti, 0 – se zdrželi 

 

6. Projednání a schválení finálního návrhu vzniku bakalářského studijního 

programu Kosmetické přípravky 

 

Paní proděkanka uvedla předložený finální návrh. Připomněla posloupnost procesu, který 

proběhl od doby, kdy AS FaF schvaloval záměr vzniku SP. Shrnula výsledky hodnotící schůzky 

– byla zapracována všechna doporučení, u kterých to bylo možné. Ostatní doporučení 

dlouhodobějšího charakteru budou součástí priorit fakulty do dalších let. Pan děkan poděkoval 

všem zúčastněným – zejména paní proděkance, doc. Masteikové, doc. Kubové. Předsedající 

otevřel diskusi. Mgr. Švestka: kdy bude proces ukončen (obdržení rozhodnutí o akreditaci) a 

kdy bude program otevřen? Paní proděkanka upřesnila, že rozhodnutí se očekává v průběhu 

prvního čtvrtletí 2023, následně by se ihned vyhlásily podmínky přijímacího řízení a program 

se otevřel v podzimním semestru 2023. Pan děkan avizoval spuštění marketingové kampaně 

na propagaci nového oboru již letos na podzim. Mgr. Švestka se dále zeptal, která doporučení 

hodnotitelů byla zapracována do návrhu. Paní proděkanka uvedla, že byl přidán povinný 

předmět, byla upřesněna náplň státní zkoušky, posílení klinické složky studia. Do budoucna 

bude potřeba rozšířit spolupráci s jinými univerzitami, aplikační sférou a výzkumné aktivity. 

Doc Masteiková dodala, že toto jsou věci, které jsou předjednané, ale je možné je řádně 

provést až po získání akreditace. Předsedající přistoupil k hlasování. 

Návrh byl schválen v předloženém znění. 

Hlasování:  

13 – pro, 0 – proti, 0 – se zdrželi 

 

7. Udělení předchozího souhlasu se jmenováním člena disciplinární komise FaF 

z řad studentů 

Předsedající uvedl personální situaci v Disciplinární komisi AS FaF – Mgr. Barbora Aksu 

Tvarůžková v červnu úspěšně ukončila studium a místo ní byla jmenována členkou Veronika 

Slezáková (souhlas se jmenováním udělen AS FaF 4. 2. 2021). Anita Pémová podle informací 
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paní proděkanky zanechala studia. Není tak již členkou akademické obce. Proto je potřeba 

jmenovat dalšího člena z řad studentů. Navíc přijetím nového disciplinárního řádu vznikla nově 

pozice náhradníků, avšak studenti se domluvili zatím pouze na jednom kandidátovi. Schválení 

těchto náhradníků tedy bude nutné odsunout na příští zasedání, případně až na začátek roku 

2023, kdy v únoru skončí dvouletý mandát celé komisi. Předseda otevřel diskusi. 

Nikdo se nepřihlásil a předseda spustil volbu v aplikaci IS. 

Hlasování: 13 – pro, 0 – proti 

 

8. Různé  

Předseda otevřel diskusi k bodu různé. Mgr Švestka vznesl dotaz, zda zasedání původně 

plánované na 20.10. bude zrušeno. Předseda odpověděl, že zmíněné řádné zasedání 

bylo přesunuto na dnešek (14. 9. 2022) a další bude až v prosinci, tak jak je naplánováno. 

Předpokládá projednávání priorit fakulty pro rok 2023, souhlas se jmenováním náhradníků 

do Disciplinární komise a podmínky příjímacího řízení DSP. Pan děkan připomněl, že 14. 

10. 2022 se konají oslavy 70 let založení Farmaceutické fakulty v Brně a všechny 

přítomné srdečně pozval jak na odbornou část, tak i na společenský večer. 

10. Návrh a schválení usnesení  

Předseda navrhl text usnesení a otevřel diskusi. Na návrh Mgr. Švestky byl doplněn 

akademický rok u podmínek přijímacího řízení. Návrh usnesení byl předložen v následujícím 

znění: 

 

Akademický senát Farmaceutické fakulty Masarykovy univerzity: 

 

1. Schvaluje podmínky přijímacího řízení MSP Farmacie pro akademický rok 

2023/2024 

2. Schvaluje podmínky přijímacího řízení MSP Pharmacy pro akademický rok 

2023/2024 

3. Schvaluje finální návrh vzniku bakalářského studijního programu Kosmetické 

prostředky 

4. Uděluje souhlas se jmenováním Jakuba Vaněčka členem Disciplinární komise 

FaF 

Návrh usnesení byl schválen. 

Hlasování: 13 – pro, 0 – proti, 0 – se zdrželi 
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11. Ukončení zasedání                                       

Předseda AS FaF PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. ukončil řádné zasedání Akademického 

senátu Farmaceutické fakulty Masarykovy univerzity. 

 

 

 

 

 

__________________________________ 

PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. 

Předseda AS FaF MU 

Zapisovatel 
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